




Es valora la possibilitat d'autoritzar la instal·lació d'una terrassa pel bar "El Café" (al patí 

de l'escola o bé ocupant la via pública). S'acorda preguntar la viabilitat d'aquesta 

proposta amb els serveis técnics municipals. 

El Sr. Lluís Ubach proposa desbrossar la zona deis safarejos de l'anella verda amb la 

finalitat de plantar-hi després arbres. El propietari de l'espai, que és el Patronat, 

assumira el cost de les tasques de desbrossament i l'OTP, si s'escau, es fara carrec de 

la plantació d'arbres. En tot cas, s'acorda posar-he en coneixement del regidor Miquel 

Estruch. 

El Sr. Jordi Puig pregunta sobre l'estat del circuit de bicicletes, ja que !'empresa 

Containers del Bergueda havien d'aportar els excedents de les terres del seu terreny 

veí, ara per ara, !'empresa no esta fent aquesta tasca, per tant, s'acorda anar fent amb 

recursos propis l'aplanament del terreny i el dibuix del posterior circuit. Es demanara 

pressupost al Josep Guitart per fer les tasques de tractor. 

S'acorda que des de l'Ajuntament s'insti a !'empresa Containers del Bergueda per a que 

construeixi la tanca vegetal. 

El Sr. Benjamí Oller informa que, en el marc del festival Xalart, el proper cap de setmana 

es celebrara una caminada popular, amb.la_.col:l.aboració d'AGBAR. 

4. Establir properes dates de reunió

La propera reunió sera el 16 de maig. 

5. Precs i preguntes.

No n'hi ha. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 

són les 21 :40 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretaria en dono fe. 


